

НАСЛАЖДЕНИЕ РОСКОШЬЮ B-STYLE

ISSUE 10 · HOMEР 10

PIRELLI CALENDAR · EVA LONGORIA · HERMÈS · ANDORRA · MUSTANG



Carberonia

Маленькие сокровища

Текст: Анжела Санчес. Фото: Carberonia

Коллекции испанской компании Carberonia полны цвета и блеска, они изысканные и элегантные. Каждая драгоценность этой марки – настоящая находка для женщин, прекрасная спутница женственности, подчеркивающая индивидуальность той, которая её носит.

Романтическая и мечтательная, смелая и решительная, нежная и чувственная: каждая сможет выбрать себе украшение по вкусу, от классики до гламурной роскоши. Украшений не счесть, их столько, сколько черт характера у каждой женщины.

Carberonia, это мир многочисленных оттенков и различных драгоценных камней: аметист, топаз, кварц и кристаллы преподносятся в круглых или овальных формах в окружении бриллиантов.

Фирму Carberonia создали талантливые братья из семьи Фернандес, Карлос, Роберто и их сестра Соня. Они являются потомками Хосе Луиса Фернандеса, основателя ювелирного дома Jolfer.

Философия бренда: смотреть на небо, стоять двумя ногами на земле и мечтать о бесконечности. «В динамичном и меняющемся мире даже самые классические концепции должны измениться. Carberonia работает в изысканном и элегантном стиле, мы работаем со всеми видами драгоценных камней различных форм и цветов, что позволяет передать через украшение характер его владельца», говорят ювелиры. Дополнительная информация: www.carberonia.com.

Small treasures

Text: Ángela Sánchez. Photos: Carberonia

Sophisticated and elegant collections that are full of colour and sparkle, each Carberonia piece is a treasure for women, precious allies of femininity that highlight the personality of those who wear them.

Romantic and dreamlike, daring and bold, delicate and sensual: multiple creations for different personalities, from the more classic to the most glamorous chic. They are as various as the qualities that characterise any woman.

Carberonia, a universe of different tonalities combined with different precious stones, like amethyst, topaz, quartz and crystal in circular or oval shapes, surrounded by diamonds.

Carberonia was born from the talents of three siblings, Carlos, Roberto and Sonia Fernández, descendants of José Luis Fernández, creator of the jewellery firm Jolfer.

A philosophy that, as the creators say, stares at the sky, places feet on the ground and dreams about the infinite. "In such a dynamic and changing world, even the most classic concepts must change. The Carberonia style is sophisticated, elegant and features magnificent creations that combine all types of precious stones in different shapes and colours. The designs have the ability to reflect the personality of those who wear them", say these jewellers. More information at www.carberonia.com.